

Compte rendu de l'assemblée du 27 juillet 1915, a.m.

Son Honneur le Maire, Président; MM. les Commissaires Ainey, McDonald.

1.—M. J. A. Davies est présent devant le Bureau au sujet de l'offre faite de céder à la Cité certaines rues situées dans le quartier Mercier, à la condition que la Ville paie le coût des travaux exécutés sur icelles.

Sous considération.

M. le Commissaire Hébert prend son siège.

2.—M. l'Echevin Houlé introduit une délégation de propriétaires de la rue des Carrières qui demandent de changer le parcours de l'égout du Boulevard Saint-Joseph, dont une section est construite sur la rue des Carrières.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Député-Ingénieur en Chef, pour rapport d'urgence et pour estimé du coût du changement du parcours demandé.

3.—Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver les réquisitions suivantes:

Voirie (Division Nord): Nos 319, 320, 321, 322, 323, 325, 326, 328.

Voirie (Division Ouest): Nos 94, 95, 96, 97.

Trésorier de la Cité: No 5.

Payeur: Nos 37, 38.

Marché: Nos 62, 65.

Edifices Municipaux: Nos 126, 127.

Egouts (Hôtel-de-Ville): No 8.

Voirie (Division Est): Nos 114, 119, 121.

Voirie (Division Nord): Nos 317, 318.

Egouts (Division Est): Nos 115, 116, 117, 118, 119, 122.

Voirie (Division Ouest): No 92.

Impressions et Papeterie: No 40.

Parcs (Parc LaFontaine): Nos 189, 190.

Parcs (Parc Mont-Royal): Nos 46, 48.

Assistance Municipale: No 192.

Assistance Municipale: Nos 182, 183, 184, 185, 186.

Maladies Contagieuses: Nos 66, 67.

Hygiène et Statistique: No 15.

Police: Nos 128, 129, 131.

Incendies: Nos 158, 159, 160, 161, 162, 163.

Alarmes: Nos 46, 48.

Incinération: Nos 99, 100.

Aqueduc: Nos 539, 540, 541, 542, 543, 544, 545, 546, 547, 548, 549, 550, 551, 552, 553.

4.—Soumises deux séries de mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant respectif de \$516.88, \$72,805.74, suivant listes certifiées.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

5.—(27864) Soumise une communication de M. L. T. Maréchal, avocat, transmettant une proposition de M. W. H. Edmunds, qui a une réclamation en dommages contre la Cité.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Département des Réclamations.

6.—Soumise une communication de M. Richard Livick, concernant une réclamation qu'il a produite contre la Ville, en rapport avec la construction d'un égout sur la rue Lasalle.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer au Département des Réclamations, avec instructions de faire un nouveau rapport sur cette réclamation.

Report of meeting held on the 27th July 1915, a.m.

Present: His Worship the Mayor in the Chair, and Commissioners Ainey and McDonald.

1.—Mr. J. A. Davies appeared before the Board in connection with his offer to cede to the City certain streets in Mercier Ward, provided the City pays the cost of the works performed on said streets.

Consideration deferred.

Commissioner Hébert took his seat.

2.—Ald. Houlé introduced a delegation of proprietors on Carrières street, asking that the location of the St. Joseph Boulevard sewer, a section of which has been laid in Carrières street, be changed.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the matter be referred to the Deputy Chief Engineer, for an immediate report and an estimate of the cost of changing the location of said sewer.

3.—On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To approve of the following requisitions:

Road (North Division): Nos. 319, 320, 321, 322, 323, 325, 326, 328.

Road (West Division): Nos. 94, 95, 96, 97.

City Treasurer: No. 5.

Paymaster: Nos. 37, 38.

Markets: Nos. 62, 65.

Municipal Buildings: Nos. 126, 127.

Sewers (City Hall): No. 8.

Road (East Division): Nos. 114, 119, 121.

Road (North Division): Nos. 317, 318.

Sewers (East Division) Nos. 115, 116, 117, 118, 119, 122.

Road (West Division): No. 92.

Printing and Stationery: No. 40.

Parks (La Fontaine Park): Nos. 189, 190.

Parks (Mount Royal Park): Nos. 46, 48.

Municipal Assistance: No. 192.

Municipal Assistance: Nos. 182, 183, 184, 185, 186.

Contagious Diseases: Nos. 66, 67.

Hygiene and Statistics: No. 15.

Police: Nos. 128, 129, 131.

Fire: Nos. 158, 159, 160, 161, 162, 163.

Alarms: Nos. 46, 48.

Incineration: Nos. 99, 100.

Water: Nos. 539, 540, 541, 542, 543, 544, 545, 546, 547, 548, 549, 550, 551, 552, 553.

4.—Submitted two series of warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, amounting respectively to \$516.88, \$72,805.74, as per certified lists.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

5.—(27864) Submitted a communication from Mr. L. T. Maréchal, advocate, transmitting a proposal from Mr. W. H. Edmunds, who has a claim for damages against the City.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Claims Department.

6.—Submitted a communication from Mr. Richard Livick, concerning his claim against the City, in connection with the laying of a sewer in Lasalle street.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Claims Department, with instructions to make a new report on said claim.